
                     ΕΝΤΑΞΗ ΤΟΥ BEACH-RACKET ΣΤΑ  ΣΤΗΝ Ε.Φ.Ο.Α. 

Ο Π.Σ.Α.Ξ. στα οκτώ  χρόνια  της λειτουργίας του 2006-2014  έχει 

καταφέρει να καθιερώσει την αγωνιστική Ξυλορακέτα μέσα από το 

ηλεκτρονικό σύστημα καταγραφής πόντων που βασίζεται στην 

καταγραφή ταχύτητας της μπάλας, αλλά και από συγκεκριμένους 

κανόνες που έχουν θεσμοθετηθεί από όλους τους  συμμετέχοντες 

συλλόγους. Επίσης ο Π.Σ.Α.Ξ. δια μέσου της Mobics έχει  πετύχει 

την δίκαιη, ασφαλή και αδιαμφισβήτητη μέτρηση  των ομάδων με 

το σύστημα Mobics –eyes  που έχουν προμηθευτεί και κάποιοι 

σύλλογοι  για τις ανάγκες  τους. Ο Π.Σ.Α.Ξ. καταφέρνει να 

διοργανώσει με επιτυχία 5 Πανελλήνια Πρωταθλήματα (2011-

2015)  τρία Κύπελλα Ελλάδας (2013-2015) και δύο open στο Beach-

Racket. 

Αυτό που μένει για να ολοκληρώσει τους σκοπούς του ο Π.Σ.Α.Ξ. 

είναι να αναγνωριστεί και από την Πολιτεία το εν δυνάμει άθλημα 

του Beach-Racket που με τόσο κόπο πασχίζουν να το καταφέρουν 

όλοι οι άνθρωποι της Ξυλορακέτας από το 2004   

Το 2014 ξεκινάει   το ιστορικό των επαφών που  του  Δ.Σ. του 

Π.Σ.Α.Ξ.   με την Ε.Φ.Ο.Α. που ως αποτέλεσμα είχε την ένταξη του 

Beach-Racket  στα υπό καλλιέργεια αθλήματα της Ελληνικής 

Φίλαθλης  Ομοσπονδίας Αντισφαίρισης.  

Το ιστορικό των επίσημων  επαφών ξεκινάει στις   14/2/2014  όπου 

παρόντες σε αυτήν την πρώτη συνάντηση ήταν ο  Πρόεδρος 

Ε.Φ.Ο.Α. κ. Σ. Ζαννιάς   ο κ.  Κ. Γιακουμής Αντιπρόεδρος της Εθνικής 

Επιτροπής της Ε.Φ.Ο.Α.  από πλευράς Π.Σ.Α.Ξ.  οι κκ. Γ. Κοσμάς    

(Πρόεδρος) ο κ. Κ. Βαρδάκης (έφορος δημοσίων σχέσεων)  και  ο κ. 

Ι. Τσώλης παλιό διευθυντικό  στέλεχος της Γ.Γ.Α. και μέλος του 

Α.Ο.ΡΑ. Πόρτο-Ράφτη που αποτέλεσε τον συνδετικό κρίκο των δύο 

πλευρών. Σε αυτήν την συνάντηση οι εκπρόσωποι  της Ε.Φ.Ο.Α. 

είχαν την ευκαιρία να πληροφορηθούν από τους εκπροσώπους 

του Π.Σ.Α.Ξ. για το άθλημα του Beach-Racket σχετικά με τις δομές 

του (ιστορικό, σύλλογοι, κανονισμοί, αγώνες κλπ.). Στην 

συνάντηση αυτή συμφωνήθηκε να σταλεί μια επιστολή στην 



Ε.Φ.Ο.Α. από τον Π.Σ.Α.Ξ. όπου να περιγράφονται με κάθε 

λεπτομέρεια όλα εκείνα που αφορούν το Beach-Racket. Η επιστολή 

του Π.Σ.Α.Ξ. κατατίθεται στα γραφεία της Ε.Φ.Ο.Α.  στις 24/2/2014 

και παίρνει αριθ. Πρωτ. 980. Η απάντηση έρχεται στον email του 

Π.Σ.Α.Ξ. στις 28 Αυγούστου 2014 και αναφέρει ότι σε ειδική 

συνεδρίαση του Δ.Σ. της Ε.Φ.Ο.Α στις 19/6/2014 αποφασίστηκε 

ομόφωνα η ένταξη του Beach-Racket στα υπό καλλιέργεια 

αθλήματα της ομοσπονδίας. Στην συνέχεια αυτής της απόφασης 

από το Δ.Σ. της Ε.Φ.Ο.Α. ο πρόεδρος της κ. Ζαννιάς σε συνάντηση 

του με τον κ. Κοσμά  και τον κ. Βαρδάκη τους συστήνει να 

σχηματίσουν ένα θεσμικό όργανο, μια επιτροπή που θα 

επικοινωνεί με την Ε.Φ.Ο.Α. για όλα τα θέματα που αφορούν το 

Beach-Racket. Υπεύθυνος έφορος  από πλευράς Ε.Φ.Ο.Α. για το 

Beach-Racket ορίζεται από τον κ. Ζαννιά ο Αντιπρόεδρος της 

Εθνικής Επιτροπής της Ε.Φ.Ο.Α. κ. Κ. Γιακουμής. 

To Δ.Σ. του Π.Σ.Α.Ξ. στην συνεδρίαση της 13ης Οκτωβρίου 2014 

ορίζει την πενταμελή επιτροπή του Beach-Racket αποτελούμενη 

από τους κκ. Γ. Κοσμά  (Πρόεδρος Επιτροπής), Κ. Βαρδάκη, Κ. 

Λυμπέρη, Ι. Γεωργιάδη και Ι. Τσώλη. Καθήκοντα της επιτροπής 

είναι να δημιουργήσει τις διαδικασίες της ένταξης του αθλήματος 

στους κόλπους της Ε.Φ.Ο.Α. μέσα από ένα θεσμικό πλαίσιο που να 

εγγυάται την νομιμότητα όλων των πράξεων   σύμφωνα με τα 

οριζόμενα του Αθλητικού νόμου. 

Με τις οδηγίες του Εφόρου κ. Γιακουμή η επιτροπή  του Beach-

Racket λειτουργεί για δύο μήνες περίπου. Στις 7/12/2014 συγκαλεί 

στην Τρίπολη την πρώτη Γενική Συνέλευση Συλλόγων 

Αντισφαίρισης Ξυλορακέτας με μοναδικό θέμα την σύσταση της 

Πρώτης Αθλητικής Ένωσης Συλλόγων Ξυλορακέτας. 16  σύλλογοι  

από όλη την Ελλάδα ανταποκρίνονται στο κάλεσμα της επιτροπής 

και στις  7 Δεκεμβρίου 2014 στέλνουν τους νόμιμους εκπροσώπους 

τους να υπογράψουν την συστατική πράξη της Α΄ Ε.Σ.Α.Ξ. (πρώτη 

Ένωση Συλλόγων Αντισφαίρισης Ξυλορακέτας )παρουσία του 

Προέδρου της Ε.Φ.Ο.Α. κ. Σ. Ζαννιά  και του Αντιπροέδρου της 

Εθνικής Επιτροπής κ. Κ. Γιακουμή.  Στην πρώτη αυτήν συνέλευση 



της Α΄Ε.Σ.Α.Ξ. το  νεοεκλεγέν προσωρινό  Δ.Σ. της Ένωσης προτείνει 

ως επίτιμο Πρόεδρο της Α΄Ε.Σ.Α.Ξ.  τον κ. Ιωάννη Τσώλη για την 

πολυετή προσφορά του στον αθλητισμό .Η πρόταση γίνεται 

ομόφωνα αποδεκτή.      

Δυο μήνες ακριβώς μετά στις 7 Φεβρουαρίου 2015  στο Κιλκίς 

πραγματοποιείτε η ετήσια τακτική γενική συνέλευση της Ε.Φ.Ο.Α. 

όπου το 12ο Θέμα της ημερήσιας διάταξης  είναι η αποδοχή του 

Beach-Racket στα υπό καλλιέργεια αθλήματα της Ε.Φ.Ο.Α. Η 

αποδοχή είναι ομόφωνη και σε πανηγυρικό  χαρακτήρα από τα 

μέλη –συλλόγους της  Ελληνικής Φίλαθλης  Ομοσπονδίας 

Αντισφαίρισης. Παρόντες στην Γ.Σ. προσκεκλημένοι από το Δ.Σ. της  

Ε.Φ.Ο.Α. από το προεδρείο της Α΄Ε.Σ.Α.Ξ.  οι κκ. Γ. Κοσμάς, Κ. 

Βαρδάκης και  Γ. Στεφανίδης.  

Η εποπτεία και η ευθύνη της λειτουργίας  του αθλήματος του 

Beach-Racket ύστερα από την ίδρυση της πρώτης Αθλητικής 

Ένωσης  περνάει από τον Π.Σ.Α.Ξ. στην Α΄Ε.Σ.Α.Ξ. η οποία με την 

σειρά της αναφέρεται και συνεργάζεται πλέον απευθείας με την  

Ε.Φ.Ο.Α. μέσω του Αντιπροέδρου της Εθνικής Επιτροπής και 

Εφόρου του Βeach-Racket κ. Κώστα Γιακουμή.   

Ο  Π.Σ.Α.Ξ.  στις 17/10/2014  κάνει αίτημα  στην Α.Ε.ΠΟ.Ρ. 

(Αθλητική Ένωση Πόρτο-Ράφτη) για παραχώρηση χώρων για 

γήπεδα και γραφεία που θα μπορούσε να στεγαστεί ή Α΄Ε.Σ.Α.Ξ. 

πλέον. Το αίτημα του Π.Σ.Α.Ξ. βρίσκει   την θετική απάντηση από 

το Δ.Σ. της Α.Ε.ΠΟ.Ρ. και αυτό που μένει είναι η εξεύρεση πόρων 

για να αποκτήσει το επίσημο σπίτι του το Beach-Racket. 

                                             


